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壹、「外文雜誌精選平台」操作手冊 

一、簡介 

宏碁資訊電子雜誌出版服務平台提供「外文雜誌精選平台」的服務，
為您呈現全球雜誌，提供最新鮮最熱門的知識與視野。內容圖文並茂
之外，最新的內容也取得快速，透過行動載具即可隨時閱讀雜誌，讓
您跨閱世界，同步全球。精選全球最多知名外文雜誌，內容與紙本相
同完整呈現，與紙本同步更新。熱門刊物包含有 Time Magazine 

International Edition、Newsweek International、Fortune......等。 

※館內、館外皆可使用，不限載具（手機平板皆可連線閱讀） 

"Global Magazine Online" brings you global magazines with the freshest 

and hottest knowledge and perspectives. 

The content is richly illustrated and quickly updated, allowing you to read 

the magazines anytime using mobile devices. This lets you explore the 

world and sync with global insights. 

It features a wide selection of the world's most renowned foreign 

magazines. The content is identical to the complete print version and 

updated simultaneously with the print edition. Popular titles include Time 

Magazine International Edition, Newsweek International, Fortune, and 

more. 

※Available both on-site and off-site without device limitations (readable 

on phones and tablets). 

二、特色 

◆ 響應式網頁設計(Responsive Web Design)：支援手機、平板等行動

裝置使用及閱讀。 

◆ 紙本同步：與紙本雜誌內容一致，同步出刊。 

◆ 隨點隨看：透過網路即可線上閱讀雜誌。 

Responsive Web Design (RWD): Supports use and reading on mobile 

devices such as phones and tablets. 

Simultaneous with Print: Content is identical to the print magazine and 

published concurrently. 

Instant Online Reading: Magazines can be read instantly online via the 

internet. 
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三、訂購刊物清單 

序號 刊名 序號 刊名 

01 
Time Magazine International 

Edition 
08 

CODE Magazine 

02 Newsweek International 09 PC Pro 

03 Fortune 10 Make: 

04 Forbes Asia 11 Leisure Painter 

05 週刊東洋経済 12 Edge 

06 
BRUTUS (ブルータス) 

13 
Internet Security The Complete 

Manual 

07 Techlife News   
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貳、「外文雜誌精選平台」功能說明 

一、整體書櫃說明 

網頁中展示各種雜誌的縮圖與名稱，排序方式以雜誌英文名稱的首

字母 A至 Z，由左至右，由上至下排序，提供選擇點選。 

The webpage displays various magazine thumbnails and titles. They are 

organized and available for selection, sorted alphabetically by the 

magazine's English name from A to Z, arranged left to right, top to 

bottom. 
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二、選擇雜誌 

步驟 1： 

在整體書櫃中，點選欲閱讀的雜誌縮圖或名稱。 

In the main magazine shelf, click the thumbnail or name of the magazine 

you wish to read.  

 

步驟 2： 

在單一雜誌書櫃中顯示該種雜誌各期的封面，從最新一期開始排序，

由左至右、由上至下，列出目前擁有之期數及其封面縮圖。 

In the single magazine shelf, the covers of all available issues of that 

magazine are displayed, sorted from the newest issue first. They are 

arranged left to right, top to bottom, showing the current issues and their 

cover thumbnails. 

 



大鐸資訊股份有限公司  「外文雜誌精選平台」中文操作手冊 
 

 
5 

步驟 3： 

點選某期雜誌，會開啟該期雜誌影像，您便可以開始瀏覽雜誌。 

Clicking on a specific magazine issue will open the issue's image, allowing 

you to begin browsing the magazine. 
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三、其他功能說明 

◆ 點選單一雜誌書櫃右上角的  ，可以回到整體書櫃中。 

◆ 整體書櫃中的雜誌，依照雜誌名稱的首個英文字母，A到 Z由左
至右、由上至下排序。 

Clicking the   icon in the top-right corner of the single magazine 

bookcase will return you to the main bookcase. 

In the main bookcase, the magazines are sorted alphabetically by the first 

English letter of the magazine's name, arranged A to Z, from left to right, 

top to bottom. 
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參、雜誌瀏覽功能 

一、瀏覽雜誌頁面 

雜誌影像為圖文並茂呈現與紙本排版相同，功能列位在右上及下方。 

The magazine image is presented with rich text and illustrations, mirroring 

the print edition's layout. The function toolbars are located in the top right 

and at the bottom. 
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二、功能列說明 

01  

可列印目前所觀看的頁面。 

單頁顯示的頁面提供單頁列印；雙頁顯示的頁面，可列印雙頁

內容。 

Pages displayed in single-page view offer single-page printing. 

Pages displayed in two-page view allow you to print both pages of 

the spread. 
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02 
 

提供單期雜誌的文章全文檢索功能，在搜尋框中輸入想查詢的

關鍵字，即於下方顯示檢索結果。 

A full-text article search function is available for single magazine 

issues. Enter the desired keyword(s) into the search box, and the 

search results will be displayed below. 

 

◆ 點選檢索結果中的文章標題，可跳至該頁。 
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03  

可切換與紙本排版相同的圖文模式閱讀。 

You can switch to the graphic/text mode for reading, which matches 

the print edition's layout. 

 

04  可將整篇文章切換成圖文分開排版的文檔模式閱讀。 
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◆ 於此模式中，取消「縮放」與「列印」功能。 
You can switch the entire article to a document mode for reading, 
where the text and images are separated. 
In this mode, the "Zoom" and "Print" functions are disabled. 
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03 

※ 
 

於文檔模式中調整字體大小、改變背景顏色。 

In document mode, you can adjust the font size and change the 

background color. 

 

※

-1 

 

字體變大/變小 

Adjust the font size 
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※

-2 

 

改變背景顏色(4 種) 

Change the background color 

 

※ 

-3 

於文檔模式中，可前後滾動滑鼠滾輪，或使用行動裝置縮放手勢，縮放頁面大

小。 

In document mode, you can scroll the mouse wheel back and forth, or use pinch-to-

zoom gestures on a mobile device, to adjust the page size (zoom in/out). 
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05 /  
可點選圖示進入及結束全螢幕模式。 

You can click the icon to enter and exit full-screen mode. 
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06 

-1 
 

於文檔模式中，可點選標題進入該頁閱讀。 

In document mode, you can click on a title to navigate to and begin 

reading that page. 

 

06 

-2  

於圖文模式中，可點選縮圖進入該頁閱讀。 

In graphic/text mode, you can click on the thumbnail to navigate 

to and begin reading that page. 
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◆ 直接點選雜誌內容中的目錄文章標題也可以進入該頁閱讀。 

You can also click the article title directly within the magazine's table of 

contents to jump to that page and start reading. 

 
 

 

07  /  
可切換前、後頁面。 

You can switch to the previous or next page. 

 

 
 


